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Prvi korak
je storjen

Vsi dobro vemo, kakšne so cene sob pri
zasebnikih za študente in učence srednjih šol.
Lastniki sob včasih prav oderuško navijajo
cene, saj je interesentov za ležišče vedno do-
volj. In če razglabljamo naprej, potem pri-
demo do spoznanja, da bi lastnikom teh sob
lahko »stopili na prste« le z zadostnim šte-
vilom postelij v študentskih domovih.

Ce nekoliko pobrskamo po razpoložljivih
podatkih, potem trenutno v Ljubljani pri-
manjkuje kar 1600 študentskih postelj. Da bi
rešili ta žgoči problem, so delegati 16 občin
ljubljanske regije — med njimi tudi šišenska
občina — podpisali (ali pa ga bodo v prihod-
njih dneh) samoupravni sporazum o združe-
vanju sredstev za gradnjo doma šole za medi-
cinske sestre in študentskega doma v Ljublja-
ni. V letošnjem letu bodo delovni Ijudje v te-
meljnih in drugih organizacijah združenega
dela ter delavci, ki z osebnim delom z lastni-
mi sredstvi opravljajo gospodarsko ali nego-
spodarsko dejavnost, prispevali 0,3 % od sred-
stev za osebne dohodke.

Podpis samoupravnega sporazuma ]"e prišel
še ravno v pravem času, saj je stanje na pod-
ročju zagotavljanja ležišč študentom in dija-
kom silno kritično. Dom medicinskih sester
je prenapolnjen, funkcionalno, in higiensko po-
vsem neustrezen, stavba razpokana zaradi dr-
senja tal, ostrešje in streha sta dotrajana, v
nižje prostore vdira talna voda, celoten dom
pa je vlažen in zatohel. Če bi hoteli izšolati
do leta 1985 vsako leto 130—140 medicinskih
sester, kakršne so potrebe v Sloveniji, je
gradnja novega doma nujna. Ce bodo podpis-
nice samoupravnega sporazuma sredstva pra-
vočasno zagotovile, potem bodo z gradnjo za-
čeli spomladi 1976.

Kot smo že omenili, primanjkuje v Ljub-
ljani 1600 študentskih postelj. Splošno znano
je, da dosegajo študentje, nastanjeni v štu-
dentskih domovih, mnogo boljši učni uspeh
kot stanovalci pri privatnikih. Z novim zako-
nom o visokem šolstvu zahtevamo od študen-
tov sproten študij, toda za uresničitev te za-
hteve potrebujejo študentje normalne študij-
ske pogoje. Z zadostnim številom št.udentskih
postelj pa bomo lahko zagotovili kolikor toli-
ko cenen študij tudi otrokom iz revnejših dru-
žin in pa tistim iz oddaljenejših krajev, saj
je trenutno kar prek 40 % študentov iz Ljub-
ljane, kar seveda odseva tudi v kadrovskih
problemih v manj razvitih območjih.

Dejstvo je, da je splošna družbena akcija
za rešitev teh problemov stekla, da bodo oba
doma začeli graditi prihodnje leto in da so
sredstva zagotovljena. Prvi, najtežji korak je
narejea!
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